
Zápis z porady vedení konané dne 1. 12. 2014 

Přítomni: Novotná Buršíková, Malinka, Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Holub, 

Regner, Ledvinka, Račanský (od 11:42) 

Omluveni: Křenek 

 

1. Zprávy od ředitele  

– Proběhla schůzka rektora s děkany a řediteli ústavů, hlavním tématem diskuse byla 

následující témata: 

 Hodnocení akademických pracovníků a související podpora v ISu (EVAC); 

přestože ÚVT prakticky nemá akademické pracovníky mezi svými 

zaměstnanci, bude vhodné prováděné pravidelné hodnocení formálněji 

podchytit (záznam)  

 Interní akreditační procesy na univerzitě: interní kontrola kvality studia  

– Zúčastnil se rovněž prvních dvou bodů schůze vedení 25.11, kde prezentoval 

informaci o aktuálním stavu centra CERIT-SC a jeho finančního zajištění (smlouva 

s CESNETem je podepsána a peníze na rok 2014 již převedeny na MU). Dalším 

bodem byl návrh pror. Janyšky vypracovat dlouhodobou strategii IT na MU (obdobně 

jako je zpracována strategie internacionalizace MU) a tu použít jako podklad pro 

přípravu dlouhodobého záměru MU na leta 2016 až 2020. Vedení s vypracováním této 

strategie souhlasí. Do konce ledna bude třeba mít první verzi, základem bude materiál, 

který jsme předložili před prázdninami. Jeho součástí je také finanční plánování. 

Ředitel chce vytvořit ediční skupinu pro tuto práci, požádal divizní vedoucí o návrhy 

členů (určeným osobám musí rovněž vytvořit podmínky pro to, aby na tuto aktivitu 

měli volnou kapacitu). Skupina začne pracovat po 8.12.  

– Do výběrového řízení na pozici divizních vedoucích se přihlásili 4 kandidáti.  

– Informoval o diskusi o rekonstrukci areálu na Botanické na kolegiu FI dne 24.11. 

 

2. Rezervační systém   

– Holub informoval o schůzce s Brandejsem, Brandejs je otevřen myšlence propojení 

ISu a Shonga pro rezervace místností, má pracovníka, který se touto agendou zabývá. 

K diskusi o konkrétních věcech je potřeba zformulovat základní body na papír. Holub 

ve spolupráci s Křenkem a Regnerem určí odpovědnou osobu za ÚVT. 

– ID karty – v oblasti bezpečnosti karet je odpovědnou osobou Michal Procházka, ten 

posílí tým, který se problematikou zabývá.  

 

3. Motivační program  

– Dostál provedl analýzu dosud odevzdaných výsledků v uplynulém roce, s ohledem na 

navržené nastavení není aktuální nebezpečí, že by podle tohoto programu byly 

vypláceny odměny nad rozpočtové možnosti ÚVT.  

– Diskuse o návrhu neomezovat konference pouze na computer science, ředitel souhlasí 

za předpokladu, že se jedná o opravdu kvalitní/špičkovou konferenci. Dostál zpracuje 

finální podobu motivačního programu, pošle kolegiu, divizní se k němu vyjádří, aby 

mohl program začít od Nového roku platit. (kontrola 15. 12. 2014)  

 

4. Archivace projektové dokumentace  

– Dostál informoval, že proběhla schůzka s Kohoutkovou a Ivou Krejčí. Z následné 

diskuse vyplynulo, že vznikne systém elektronické archivace, který budeme testovat 



na ÚVT, poté lze nabízet fakultám. Proběhne konzultace záměru s Mgr. Chládkovou 

z RMU. (kontrola 12. 1. 2015) 

 

5. Plán kolegií 

– Matyska zaslal členům kolegia návrh plánu kolegií na první pololetí roku 2015.  

– Začátek strategických debat a setkání s vedoucími navrhuje posunout na 10:00. 

Setkání s vedoucími oddělení nebude předsedat Matyska, řídí je Regner, u strategií 

zatím není definitivně rozhodnuto (prvním bude předsedat ředitel).  

– Členové kolegia jsou vyzváni, aby navrhli témata pro schůzku s vedoucími oddělení 5. 

1. 2015.  

– Poslední kolegium v roce 2014 bude 15. 12.  

 

6. Personalistika 

– Šrubařová žádá Křenka, aby rychle dodal Janě Vojtové přehled osob své divize se 

zařazením do oddělení, do kterého patří.  

– Divizní upozorní své lidi, že je do konce týdne potřeba naplánovat a zadat do 

docházky zbývající dovolenou pro letošní rok. Je možno „schovat si“ den dovolené na 

2. 1. 2015, pro tento den není nutno žádat ředitele. Dovolenou je ale třeba zadat co 

nejdříve. 

– Případné další převody dovolené do příštího roku bude na základě řádně odůvodněné 

žádost schvalovat ředitel ÚVT. 

– Vedoucí divizí zašlou během týdne řediteli návrh na další postup u osob, jimž končí 

smlouva na dobu určitou s koncem roku. V případě pokračování pracovního poměru je 

preferováno prodloužení na dobu určitou na delší dobu. Navržené výkonnostní 

příplatky budou platné pouze do února, kdy proběhne celoústavní hodnocení. 

 

7. Ostatní  

– Školení soft skills – byly předány naše požadavky, čekáme na odezvu z Persona unica.  

– Na Carle byl avizován problém v dodávané technologii, která by měla být v gesci 

ÚVT, je nezbytné zjistit podrobnosti (Holub, Dostál). Do budoucna je třeba 

intenzivněji sledovat náznaky a včas eskalovat problémy. 

– Malinka prezentoval výsledky schůzky k dalšímu směřování úložišť na MU. Na 

základě zpětné vazby od uživatelů a plánu rozvoje byla dohodnuta rámcová koncepce 

a další směrování standardního a středního úložiště. Detailní zápis ze schůzky je na 

adrese 

https://is.muni.cz/auth/do/1492/Kolegium/52067565/Standardni_a_stredni_uloziste__

24.11.2014_.pdf 

– Malinka zpracuje data pro externí výstup (kontrola 12. 1. 2015) 

– Regner upozornil, že je potřeba zahájit přípravu dalších rámcových smluv. Za tímto 

účelem vznikne pracovní skupina – divizní nahlásí Regnerovi vhodné lidi a případné 

problémy se stávajícími smlouvami. Malinka konstatoval, že stávající rámcovky 

dokáží pokrýt požadavky běžného akademika. 

– Ředitel informoval o podnětu studenta ohledně absence bezplatných studentských 

karet; bude tomu věnován samostatný bod na jednání AS MU 1.12.2014. Kohoutková 

na základě požadavku ředitele zpracovala základní podklady o možné realizaci 

bezplatných karet s minimálním dopadem na rozpočet MU.  

– Je připraveno pracovní prostředí pro MUNIpedii, byly informovány kontaktní osoby 

z fakult. Na schůzku nebyl (opět) pozván dr. Bartošek, bude nutné opět připomenout 

jeho zařazení do oficiálních seznamů. 

https://is.muni.cz/auth/do/1492/Kolegium/52067565/Standardni_a_stredni_uloziste__24.11.2014_.pdf
https://is.muni.cz/auth/do/1492/Kolegium/52067565/Standardni_a_stredni_uloziste__24.11.2014_.pdf


– K plánu stavebních investic na rok 2015 nepřišly tajemnici žádné podněty. Šrubařová 

plán zpracuje a během týdne pošle k odsouhlasení.  

– Šrubařová upozornila, že někteří ještě nemají hotové kontroly z plánu kontrol, 

chybějící musí být vloženy nejpozději do 15. 12. 2014.  

– Byl vyhlášen program podpory projektů s bezpečnostní tématikou, na přípravě 

rozsáhlého projektu se již začalo pracovat (informace doc. Račanský). Termín 

odevzdání je do poloviny ledna 2015. Ředitel požádal o zaslání návrhu ve stavu 

aktuálním před Štědrým dnem. 

– Račanský vyjádřil pochvalu oddělení projektové podpory za dobrou práci a spolupráci 

s řešiteli projektů.  

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


